
The Out of the Cold Shelter to open in new location in City

Miramichi Housing Solutions Inc has worked in partnership with the City of Miramichi,
Miramichi Housing Authority, and the Department of Social Development to get a temporary
shelter operating once again. Out of the Cold Shelter will operate in a new temporary location at
15 Jane Street in Miramichi, NB for the upcoming winter season. The shelter’s intent is to ensure
those experiencing homelessness will have a safe and warm place to sleep during the winter
months.

Miramichi Housing Solutions Inc. will oversee the operation of the 15-bed shelter at the site
using modular bunkhouses from December 2023 until March 2024. It will operate from 8 p.m. to
8 a.m. seven days a week with the potential for 24-hour access in cases of extreme weather.

The Department of Social Development will provide operational funding for the shelter with the
City of Miramichi providing the location. Horizon Health and the Salvation Army will provide
and assist with external support services for individuals receiving these services.

The staff of Miramichi Housing Solutions Inc. will be present on-site to provide outreach support
for individuals accessing shelter services.

"Our organization continues to support those experiencing homelessness in our city and region.
The heartfelt support from our community is truly cherished and deeply appreciated. Together,
we are making a meaningful difference in the lives of those in need, and we are profoundly
grateful for the compassion and generosity that continues to drive our shared commitment to a
positive change,” said Acting Executive Director Jory Geikie

“The urgent need in our community for more shelter space has not gone away. While we know
this is a temporary solution to help ensure those living rough have a safe place to spend the night
this winter, we will continue to advocate and work with the province for permanent long-term
solutions for shelters and affordable housing,” said Mayor Adam Lordon.

For more information about the shelter please contact Miramichi Housing Solutions Inc. please
call 506-625-1712.



Le refuge Out of the Cold ouvrira ses portes à un nouvel endroit dans la ville

Miramichi Housing Solutions Inc. a travaillé en partenariat avec la ville de Miramichi, la
Miramichi Housing Authority et le ministère du Développement social pour remettre en service
un refuge temporaire. Le refuge Out of the Cold Shelter fonctionnera dans un nouvel
emplacement temporaire au 15, rue Jane, à Miramichi (N.-B.), pour la prochaine saison
hivernale. L'objectif du refuge est de s'assurer que les sans-abri disposent d'un endroit sûr et
chaud où dormir pendant les mois d'hiver.

Miramichi Housing Solutions Inc. supervisera l'exploitation du refuge de 15 lits sur le site en
utilisant des dortoirs modulaires de décembre 2023 à mars 2024. Le refuge sera ouvert de 20 h à
8 h, sept jours, et pourra être ouvert 24 heures en cas de conditions météorologiques extrêmes.

Le ministère du Développement social fournira le financement opérationnel du refuge et la ville
de Miramichi fournira l'emplacement. Horizon Health et l'Armée du Salut fourniront des services
de soutien externes aux personnes bénéficiant de ces services.

Le personnel de Miramichi Housing Solutions Inc. sera présent sur place pour offrir un soutien
aux personnes qui ont accès aux services du refuge.

"Notre organisme continue de soutenir les sans-abri de notre ville et de notre région. Le soutien
sincère de notre communauté est vraiment précieux et profondément apprécié. Ensemble, nous
faisons une différence significative dans la vie des personnes dans le besoin, et nous sommes
profondément reconnaissants de la compassion et de la générosité qui continuent d'animer notre
engagement commun en faveur d'un changement positif", a déclaré le directeur général par
intérim, Jory Geikie.

"Le besoin urgent de notre communauté de disposer de plus d'espaces d'hébergement n'a pas
disparu. Bien que nous sachions qu'il s'agit d'une solution temporaire pour aider les personnes
vivant dans la rue à avoir un endroit sûr où passer la nuit cet hiver, nous continuerons à plaider et
à travailler avec la province pour obtenir des solutions permanentes à long terme pour les refuges
et les logements abordables", a déclaré le maire Adam Lordon.

Pour obtenir de plus amples renseignements sur le refuge, veuillez communiquer avec Miramichi
Housing Solutions Inc. en composant le 506-625-1712.


